Request for Expression of Interest For
The USAID Tajikistan Market Driven Rural Development Activity
Message title: Request for Applications
Organization/Project: ACDI/VOCA- MDRD Project
Title: Call for Expression of interest in development and facilitation of air freight services for agricultural exports.
Closing date: January 31, 2025
Contact information: MDRDGrants@acdivoca-tj.org
External link: (if any) N/A
Short description: The United States Agency for International Development (USAID)
 awarded ACDI/VOCA the five-year Market Driven Rural Development (MDRD)
Activity. MDRD will accelerate Tajikistan’s agriculture sector growth through a facilitative,
inclusive market systems approach that enables inclusive access to economic
opportunities in rural communities, with a focus on the vegetable, fruits, and dairy
sectors in Tajikistan. The Activity will prioritize i) women- and youth-owned, managed, and
operated businesses and those businesses that catalyze opportunities for women and
youth and ii) climate-smart practices, technology, and investment.

You can find more details and an application form in the Expression of Interest form attached to this announcement. 
The MDRD team will organize offline information sessions to provide detailed information on this solicitation and answer all questions raised by potential applicants. Info session is scheduled on January 24th  at 16-00 Dushanbe time at the MDRD office located on Rudaki Plaza, 7th floor, Dushanbe city. 



Запрос на выражение заинтерисованности
Название: Запросна выражение заинтерисованности
Проект/Организация: ACDI/VOCA - "Рыночное развитие сельской местности" (MDRD). 
Название: Приглашение к участию в развитии авиатранспортной инфраструктуры для оптимизации экспорта сельскохозяйственной продукции.
Дата подачи:  31 января 2025 г.
Электронная почта: MDRDGrants@acdivoca-tj.org
Ссылка: Нет
Короткое описание проекта: Агентство США по международному развитию (USAID) предоставило ACDI/VOCA пятилетний проект "Рыночное развитие сельской местности" (MDRD). MDRD ускорит рост сельскохозяйственного сектора Таджикистана с помощью подхода, основанного на содействии, инклюзивных рыночных систем, которые обеспечивают инклюзивный доступ к экономическим возможностям в сельских общинах, с акцентом на овощной, фруктовый и молочный сектора в Таджикистане. Приоритетными направлениями проекта будут: i) предприятия, принадлежащие, управляемые и эксплуатируемые женщинами и молодежью, а также предприятия, способствующие расширению возможностей для женщин и молодежи; ii) климатически оптимизированные методы, технологии и инвестиции.
Более подробное описание проекта доступно в форме запроса на выражение заинтересованности прикрепленный ниже на трех языка.

Команда MDRD организует офлайн информационные сессии, чтобы предоставить подробную информацию об этом запросе чтобы ответить на все вопросы потенциальных заявителей. Информационная сессия запланирована на 24 января в 16-00 по душанбинскому времени в офисе MDRD, расположенном на Рудаки Плаза, 7 этаж, город Душанбе.  



